



PERSEKUTUAN PENGAKAP MALAYSIA

DAERAH PETALING, NEGERI SELANGOR DARUL EHSAN

THE SCOUTS ASSOCIATION OF MALAYSIA - DISTRICT OF PETALING, STATE OF SELANGOR DARUL EHSAN

Takwim PPM Daerah Petaling 2018 (v02-20180116)

TARIKH	PERKARA	ANJURAN
Januari	Pembaharuan Pendaftaran Kumpulan & Daerah PENTING: Aktiviti-aktiviti Pengakap walau di Kumpulan / Daerah / Negeri / Negara / Antarabangsa tidak boleh disertai jikalau Kumpulan Pengakap tersebut tidak berdaftar untuk tahun tersebut.	Daerah
12 – 14 Januari	Pra Penarafan Pengakap Raja Daerah Untuk: Pengakap Remaja yang telah berjaya memenuhi kehendak untuk ditaraf (sudah siap semua ujian dan buku log Keahlian, Usaha, Maju, Jaya, 8 Lencana Pengakap Muda dan 5 Lencana Tinggi Pengakap Remaja; telah berdaftar dengan PPM untuk tiga tahun berturut-turut dan berumur tidak melebihi 17 ½ tahun) Tempat: Sekolah Sri Kuala Lumpur	Daerah
17 Januari	Bengkel Pengurusan Kumpulan Pengakap Untuk: Semua Pemimpin Pengakap di Daerah Tempat: SK Seksyen 13, Shah Alam	Daerah
10 Februari	Kursus Manikayu Pengenalan Untuk: Semua Pemimpin Pengakap Baharu Tempat: Sekolah Sri Kuala Lumpur	Daerah
22 Februari	Sambutan Hari Pengasas Pengakap Sedunia Untuk: Sambutan di kumpulan masing-masing. Sambutan peringkat daerah akan diadakan pada 10 Februari 2018.	Kumpulan
09 – 11 Mac	Kursus Manikayu Peringkat I (PM/PR) Untuk: Pemimpin-pemimpin yang telah menghadiri MK Pengenalan Tempat: SK Seksyen 11, KD	Daerah
16 – 19 Mac	Perkemahan Ujian Sikap Pengakap Remaja Negeri Selangor Untuk: Calon-calon Pengakap Raja Tempat: Kem Mutiara Semenyih Training Village & Eco Resort	Negeri Selangor D.E.
27 – 29 April	Kursus Ketua-Ketua Patrol & Sekawan (PLTC) Untuk: PKK / PM / PR Tempat: SK Bandar Utama Damansara 2	Daerah
27 – 30 April	Perkemahan Ujian Penarafan Pengakap Raja Negeri Selangor Untuk: Calon-calon Pengakap Raja Tempat: Kem Mutiara Semenyih Training Village & Eco Resort	Negeri Selangor D.E.



PERSEKUTUAN PENGAKAP MALAYSIA

DAERAH PETALING, NEGERI SELANGOR DARUL EHSAN

THE SCOUTS ASSOCIATION OF MALAYSIA - DISTRICT OF PETALING, STATE OF SELANGOR DARUL EHSAN

27 – 29 Julai	Kempori Selangor Ke-3 Untuk: PKK / PM / PR Tempat: SK Assam Jawa, Kuala Selangor	Negeri Selangor D.E.
Julai	Perkemahan Kemahiran Pengakap Petaling Untuk: PM / PR Tempat: Taman Rimba Komanwel, Rawang	Daerah
Julai	Kursus Manikayu Peringkat III Bahagian 1 (PKK/PR) Untuk: Pemimpin–pemimpin Pengakap daripada Kursus MK I. Tempat: Kem Mutiara Semenyih Training Village & Eco Resort	Negeri Selangor D.E.
17 – 20 Ogos	Ekspedisi Pengakap Remaja 80km Untuk: Pengakap Remaja Sahaja (yang telah memenuhi syarat–syarat buku log serta telah menghadiri ekspedisi 8km & 16km) Tempat: Sekitar Kawasan Petaling	Daerah
Ogos	Latihan Kemahiran Penaraf Pengakap Raja Untuk: Penaraf Pengakap Raja Tempat: Kem Mutiara Semenyih Training Village & Eco Resort	Negeri Selangor D.E.
September	Kursus Pertolongan Cemas (Lencana Perkhidmatan) Untuk: Pengakap Remaja (yang telah lulus Lencana XPDC sahaja) Tempat: Sekolah Sri Kuala Lumpur	Daerah
September	Kursus Manikayu Peringkat III Bahagian 2 (PKK/PR) Untuk: Pemimpin–pemimpin Pengakap daripada Kursus MK III(2) Tempat: Kem Mutiara Semenyih Training Village & Eco Resort	Negeri Selangor D.E.
20 – 21 Oktober	JOTI–DP (Jamboree On The Internet) Untuk: PM / PR Tempat: Sekolah Sri Kuala Lumpur	Daerah
20 – 21 Oktober	Kem Anugerah Rambu PKK Untuk: PKK (bersyarat) Tempat: Sekolah Sri Kuala Lumpur	Daerah
Oktober	Latihan Kemahiran Penilai Anugerah BP Untuk: Penilai Anugerah BP Tempat: Kem Mutiara Semenyih Training Village & Eco Resort	Negeri Selangor D.E.
Untuk tarikh yang akan ditetapkan	Kem Keris Gangsa / Perak Untuk: PKK Tempat : Belum Ditetapkan	Kumpulan/ Daerah

Semua tarikh–tarikh adalah tertakhluk kepada perubahan dan penangguhan mengikut keadaan.

Aktiviti–aktiviti di atas hanya boleh disertai oleh Pengakap daripada kumpulan–kumpulan yang telah berdaftar.